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Dagsorden:  
 
1. Godkendelse af dagsorden  
2. APV- undersøgelsen 
3. Behandling af henvendelse om arbejdsmiljøforhold i Sydhavnen  
4. Eventuelt  
 
 
Ad. 1: Godkendelse af dagsorden  
Dagsordenen blev godkendt 
 
Ad. 2: APV-undersøgelsen: 
Resultaterne fra APV-undersøgelsen blev gennemgået.  
 
Resultaterne fra den fysiske APV-undersøgelse vil Rasmus, Marianne og Johanne tage hånd om i 
løbet af de kommende måneder. De involverede medarbejdere vil blive kontaktet. 
 
Resultaterne af den psykiske APV-undersøgelse blev drøftet, og der er specielt følgende 
opmærksomhedspunkter, som blev noteret: 

- Oplevelsen af at have for mange arbejdsopgaver set i forhold til tiden  
- Oplevelsen af at være stresset/udkørt 
- Oplevelsen af at de administrative opgaver fylder meget (VIP) 
- Påvirkningen af forandringerne – både på Instituttet og hele AAU 
- Oplevelsen af et højt konfliktniveau 
- Ph.d.-erne (oplevelsen af ensomhed, usikkerhed om krav til publicering, manglende 

integration i undervisningen mm) 
 
I den kommende tid vil arbejdet med APV-undersøgelsen foregå således: 

- APV-undersøgelsen vil blive fremlagt og diskuteret på medarbejdermødet d. 17. maj. 
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- Marianne vil tage APV-resultaterne op til TAP-møde d. 22. maj, og der arbejdes på at finde 
et tidspunkt til et GISP-møde med Ph.d.’erne, hvor Rasmus vil diskutere resultaterne af 
undersøgelsen.  

- På næste SSU-møde d. 22. maj vil SSU følge op på responsen fra medarbejderne, hvorefter 
der vil blive lavet udkast til handleplaner for arbejdet med arbejdsmiljøet de kommende år. 
 

Derudover vil HR-afdelingen blive bedt om at lave ekstra kørsler – bl.a. på medarbejderne i 
Sydhavnen, alder, køn samt muligheden for at sammenligne instituttets resultater med resultaterne 
for hele Samf. og Institut for Statskundskab. 
 
 
Ad. 3. Behandling af henvendelse om arbejdsmiljøforhold i Sydhavnen 
Morten fremlagde henvendelse om arbejdsmiljøforholdene i Sydhavnen. Henvendelsen var et 
udtryk for en desperat situation, som medarbejderne var i på daværende tidspunkt (Henvendelsen 
blev sendt d. 21. november 2012).  
Rasmus fortalte hans side af hele forløbet. 
Der er enighed om, at mange af forholdene er blevet ændret til det bedre, og at flytteprocessen 
generelt har skabt en lang række problemer for medarbejderne i Sydhavnen, som har været svære at 
løse på grund af uklarhed i kommunikationen og manglende koordination af tiltag fra henholdsvis 
studieledelse og institutledelse. Disse problemer er blevet meget store, når de fysiske afstande til 
ledelserne er store.  
Der er stadig nogle udfordringer i Sydhavnen, som der arbejdes på at blive løst.  
Medarbejdernes henvendelser til HSU, FSU og SSU var ikke blevet besvaret af et eneste af 
udvalgene, før der var blevet rykket for en reaktion. Og der er stadig ikke kommet nogen officiel 
reaktion fra hverken FSU eller HSU. SSU må notere sig, at henvendelsen ikke har været behandlet 
tilstrækkeligt, hvilket er beklageligt. Det omhandler bl.a., at der ikke blev sendt en kvittering for 
modtagelsen, samt at henvendelsen ikke kom på førstkommende SSU-møde. Henvendelsen er først 
blevet behandlet ca. 4½ måneder efter modtagelsen.  Fejlene er taget til efterretning. 
 
Der er tale om at få en fællestillidsrepræsentant for DM og Djøf i Sydhavnen. 
 
 
Ad. 4: Eventuelt 
B-siden i SSU vil udarbejde en henvendelse til dekan Hanne Kathrine Krogstrup og rektor Finn 
Kjærdam for at gøre opmærksom på, at de frygter, at det yderligere forøgede optag, der kan 
forventes i september 2013 på henholdsvis Socialrådgiveruddannelsen og Kandidatuddannelsen i 
Socialt Arbejde i København, vil skabe store arbejdsmiljøproblemer for den gruppe af 
medarbejdere, der skal tage sig af undervisning og administration af de to grupper studerende. 
 


